
Protokoll styrelsemöte
26-27 oktober 2024 hos Tersen

Deltagare
Ulrika Egerö, Kerstin Kärnekull, Ulla Immler, EvaMerkel Högberg, Rolf Ericson, ToreWizelius,
LinneaWesslund och Eva-MarieMendahl

1. Ulrika valdes till ordförande, Eva-Marie till sekreterare och Ulla till justerare.

2. Protokollet från 4 september godkändes. Ulrika kollar upp domännamnet och Rolf kollar

vidare omwebbhotellet.

3. Dagordningen godkändesmed en övrig fråga om text till Österrike. Några punkter fick en

annan ordning.

4. 14 föreningar deltogmed totalt cirka 60 personer påwebbinarier ommatlagning. Vi vill

fortsätta medwebbinarier och nästa tema blir om barn och tonåringars möjligheter att

påverka i kollektivhus. Rolf kollar i sitt hus om någon kan berätta om hur de gör. Datum

bestäms av det huset men lämpligt tillfälle är sent i januari.

5. Marie Avén från Tersen ingår i arbetsgruppen om gemensam IT-lösning, Hon visade oss

hur långt arbetet har kommit. Förslaget är att använda Googles workspace. Arbetet

fortsätter med IT-lösningenmen det är mycket arbete som behövs göras.

6. 23 hus hadeÖppet hus samma helg och 2 hus hadeÖppet hus vid ett annat tillfälle. Mycket

positiva kommentarer och Ulla har gjort en sammanställning. Denna aktivitet kommer vi

fortsätta att uppmuntra.

7. Ulla fortsätter att söka lösningar på att få igång en studiecirkel i föreningskunskap.

8. Vi diskuterademarknadsföring om hur vi inför valet 2026 kan påverka politiker att vara

intresserade av att skapa fler kollektivhus. Vi kom fram till att ta fram en trycksak,

engagera våramedlemsföreningar för att få lokala politiker insatta i frågan. Tore gör ett

första utkast till text för en trycksak, Ulrika gör ett utkast till mail till våra

medlemsföreningar. Steg 1 är att få våra föreningar att vilja kontakta politiker på lokal nivå.

Arbetet fortsätter vid nästa styrelsemöte.

9. Rolf gick igenom vår ekonomi och hur vi kan förbättra den. Vi kom fram till att vi behöver

få flermedlemmar, att styrelsen är nogamed att boka sina resor tidigt och ser över antalet

som kan delta på konferensen hösten 2025 i Göteborg. Kerstin gör en lista på tänkbara nya



2

medlemmar som vi andra kan fylla på. Vi har 3 föreningar som har begärt utträde och EG

fastighetsförmedling som utesluts på grund utebliven betalning.

10. Vi beslutade att vi avvaktar med nyDrive tills vi får en ny gmail. Ulrika ser också över

mappstrukturen. Kollektivhus Nu har ansökt om en gmail-adress för att kunna använda en

egen Googles drive istället för Rolfs.

11. Inget nytt.

12. Rolf skriver anställningskontrakt till forskningsprojektet House-Well.Vi får 130 tkr varav

100 tkr ska gå till löner. Kerstin och Ulrika kommer att lägga 130 timmar på projektet, Rolf

25-35 timmar på administration. Vi övriga i styrelsen ska vid nästamöte besluta om detta.

13. Årsmötet blir i Stolplyckan den 15-16mars 2025. På söndagen blir det idébytardag kring

våra teman sedan tidigare. En från styrelsen i varje grupp. Gästrum finns till alla i styrelsen.

Bra om vi vid detta tillfälle även har konstituerande styrelsemöte.

14. Bo tillsammans är klart för nästa nummer.

15. 25 november kl 19.00 har vi digitalt styrelsemöte och 18 januari klockan 14 - 18 fysiskt

möte hos Kupan inklusivemiddag. Ev ett septembermöte i Hammenhög.

16. Kerstin skriver en text som Tore översätter till tyska till Österrikes bogemenskap hemsida.

Ulrika Egerö Eva-MarieMendahl Ulla Immler

Ordförande Sekreterare Justerare

Bilaga: beslutsuppföljning 241026


